



## 馬來西亞公司價格調整

茲因馬來西亞之進口成本提高，故自 2019 年 1 月 1 日起，妮芙露馬來西亞公司將對公司商品進行價格之調整。

為顧及會員之權益，凡在 2018 年 12 月 31 日前購買之商品，欲於 1 月進行良品換貨，公司一律將以新價格為準（\*同商品更換顏色除外）。

懇請惠予體諒，並繼續支持，愛護妮芙露。

請點擊遊覽 → [商品新價格表](#)

### Selling Price Adjustment

Please be informed that Nefful Malaysia Sdn. Bhd. will adjust and revise the selling prices of the company's products effective 1<sup>st</sup> January 2019 due to the products import cost have been increase. All the company's products will be sold at the new prices commencing from 1<sup>st</sup> January 2019. In order to protect the rights of members, all product-exchange requests submitted in relation to products purchased before 31 December, 2018 will be processed based on prices on the New Price List published by the company ( Exchange for a different colour of the same product will not be affected )

Click to view --> [Product Price List](#)

Nefful (Malaysia) Sdn Bhd

30.11.2018